
 

 

7. oktober 2022  

I medfør af  § 37, stk. 1 i Inatsisartuts forretningsorden stiller jeg hermed følgende spørgsmål til 
Naalakkersuisut: 

Spørgsmål til Naalakkersuisut:  

1. Agter Naalakkersuisut at oplyse hvor mange der ikke har fået feriepenge årligt i årene 

2017, 2018, 2019, 2020 og 2021? 

2. Hvilke initiativer vil Naalakkersuisut foretage for at undgå mistede feriepenge?  

 (Medlem af Inatsisartut, Doris J. Jensen, Siumut)  

Begrundelse: 

Nogle lønmodtagere modtager ikke deres feriepenge, og nogle mister dem helt. Der er eksempler 

på, at nogle får deres feriepenge for nogle år udbetalt helt tilfældigt. 

Grunden til. at nogle mennesker ikke får deres feriepenge kunne være, at de ikke er klar over, at 

de har ret til at få dem. 

Jeg vil ligeledes gerne få oplyst, om Naalakkersuisut har planer for at undgå udbetaling af 

feriepenge. 

Jeg ønsker at få svar indenfor 10 arbejdsdage. 


